



# Tourism in Belarus

Geographically our country is situated **in the heart of Europe**. Our closest neighbours are Lithuania, Latvia, Ukraine, Poland and the Russian Federation.

Due to its geographic location, Belarus has well-developed air, road and railway links with many countries.

**Minsk** is a safe and dynamically developing city, where modern buildings blend harmoniously with the buildings of the middle of the last century.

Belarus possesses everything necessary for the development of **business tourism**: the favorable location in the center of Europe, safety, growing economy, high standards of hotel and restaurant service.

Being a European city, Minsk cannot do without a well-developed **entertainment infrastructure**. It offers a wide range of casinos, bars and restaurants, night clubs.

There is a unique place in Belarus – the **Berezinsky biosphere reserve**. It's the only place in Europe where “the European big five” of large mammals – elk (moose), bison, bear, wolf and lynx live on one compact territory in the wild habitats.

The definite advantage of our **resorts** over similar facilities in other countries is a good ratio of price and quality, modern medical base and highly skilled specialists. In addition to the wellness services they offer dental services, beauty and SPA treatments.

On the basis of Belarusian health resorts **speleological clinics** are created. They are represented by the complexes, which are composed of white and red salt blocks of the potash mines. The city of Soligorsk has a unique speleological underground clinics (at a depth of 420 m). The **Republican Clinics of speleotherapy in Soligorsk** is included in the list of leading clinics of Europe, where patients get high quality treatment in the healing salt caves.

Great attention in our country is paid to development of **active tourism**. Many hiking and cycling routes through the most beautiful places of our country are created, exciting kayaking trips and rafts on ponds, horseback riding tours, etc. are created.

Visit for more information: [www.belarus.travel](http://www.belarus.travel)



# Туризм в Беларуси

Географически наша страна находится в самом сердце Европы. Нашиими ближайшими соседями являются Литва, Латвия, Украина, Польша и Российская Федерация.

Благодаря своему географическому положению Беларусь имеет развитое воздушное, автомобильное и железнодорожное сообщение со многими странами.

Минск-это безопасный и динамично развивающийся город, где современные здания гармонично сочетаются со постройками середины прошлого века.

Беларусь обладает всем необходимым для развития MICE-туризма: выгодным расположением в центре Европы, безопасностью, растущей экономикой, высокими стандартами гостиничного и ресторанных обслуживания.

Будучи европейским городом, Минск не может обойтись без развитой развлекательной инфраструктуры. К услугам гостей широкий выбор казино, баров и ресторанов,очных клубов.

В Беларуси есть уникальное место – Березинский биосферный заповедник. Это единственное место в Европе, где на одной компактной территории в дикой природе обитает "Европейская большая пятерка" крупных млекопитающих – лось, зубр, медведь, волк и рысь.

Несомненным преимуществом наших санаторно-курортных учреждений перед аналогичными объектами в других странах является хорошее соотношение цены и качества, современная медицинская база и высококвалифицированные специалисты. В дополнение к оздоровительным услугам предлагаются стоматологические услуги, косметические и спа-процедуры.

На базе белорусских здравниц создаются спелеологические клиники. Они представлены комплексами, которые состоят из белых и красных соляных блоков калийных рудников. В городе Солигорск есть уникальные спелеологические подземные лечебницы (на глубине 420 м). Республиканская клиника спелеолечения в Солигорске входит в список ведущих клиник Европы, где пациенты получают высококачественное лечение в целебных соляных пещерах.

Большое внимание в нашей стране уделяется развитию активного туризма. Создано множество пешеходных и велосипедных маршрутов по красивейшим местам нашей страны, увлекательные байдарочные походы и сплавы на плотах, конные прогулки и др.

Больше информации на сайте [www.belarus.travel](http://www.belarus.travel)